
AKADEMICKÝ SENÁT 
UNIVERZITY TOMÁŠE BATI VE ZLÍNĚ 

 Z Á P I S č. 3/2022 (274) 
ze zasedání Akademického senátu UTB konaného 22. února 2022 od 13:00  

prostřednictvím elektronické komunikace na dálku 

Přítomni: Blaštíková Lucie, Mgr. Ph.D.; Dočkal Adam, Ing.; Dujka Petr, Mgr.; Fluxa Petr, Ing.;  

Horáková Monika, Ing. Ph.D.; Chovancová Miloslava, doc. Ing. CSc.; Klokočka Jan, Bc.; 

Konečný Jiří, Ing. et Ing. Ph.D.; Kozáková Věra, Mgr. Ph.D.;  Kuřitka Ivo, doc. Ing. et Ing. Ph.D. et Ph.D.; 

Marada Jan, Bc.; Matýsek Miroslav, Ing. Ph.D.; Mráček Aleš, doc. Mgr. Ph.D.; Mrázek Jan, Ing.; 
Nemeškal Libor, doc. MgA. Ph.D.; Nguyen Quang Milan, BcA.; Novák Petr, doc. Ing. Ph.D.;  
Ondra Pavel, Ing.; Paul David, Bc.; Rybová Magdaléna, Ing.; Sedlačík Michal, doc. Ing. Ph.D.;  

Skácel Václav, MgA.; Skarupská Helena, PhDr. Ph.D.; Skovajsa Jan, Ing.;  

Soukalová Radomila, Ing. Ph.D.; Staněk Michal, prof. Ing. Ph.D.; Strohmandl Jan, Ing. Ph.D.;  

Sysala Tomáš, Ing. Ph.D.; Sysel Martin, doc. Ing. Ph.D.; Trojan Jakub, RNDr. MSc. MBA. Ph.D.;  

Úředníček Zdeněk, doc. RNDr. Ing. CSc.; Valášek Pavel, doc. Ing. CSc., LL.M.; Zapletal Rostislav, MgA. 

Celkem přítomno:  33 členů AS UTB (z 36) 

Omluveni: Halgoš Martin  

Nepřítomni: Melichárek Zdeněk, Mgr. Ph.D.; Noga Pavel, doc. ArtD.  

Stálí účastníci zasedání: Beníček Lubomír, Ing. Ph.D.; Černý Alexander, RNDr.;  

Kalenda Jan, doc. Mgr. Ph.D.; Knápková Adriana, doc. Ing. Ph.D.; Macháčková Alena, Ing. CSc.;  

Sáha Petr, prof. Ing. CSc.; Sedlařík Vladimír, prof. Ing. Ph.D.  

Hosté: Ticháček Petr, Ing. 

Zasedání zahájil a řídil předseda AS UTB doc. Sysel. Členové AS UTB dostali možnost zúčastnit se 

fyzicky zasedání v zasedací místnosti č. 514 v budově U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín. Této možnosti 

využilo 10 členů AS UTB a 3 prorektoři. Zasedání se řídilo pravidly pro on-line zasedání a probíhalo 

v souladu se čl. 13 JŘ AS UTB. 

Schválený předběžný program zasedání 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora.  

5. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných 

na FMK“. 

6. Projednání návrhu „VI. změny Statutu UTB ve Zlíně“. 

7. Projednání návrhu „IV. změny Řádu pro tvorbu, schvalování, uskutečňování a změny studijních 

programů UTB ve Zlíně“. 

8. Projednání návrhu „III. změny Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 

činností UTB ve Zlíně“. 

9. Projednání návrhu „I. změny Jednacího řádu AS UTB ve Zlíně“. 

10. Projednání návrhu „Zpráva o činnosti Akademického senátu UTB ve Zlíně“. 

11. Různé. 

Ad 1) Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

Zápis z předchozího zasedání byl po zapracování připomínek zaslán všem účastníkům zasedání 

a zveřejněn v informačním systému UTB. 

K hlasování přítomno 32 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 274/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 2/2022 (273) ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 
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Hlasování: 

Pro:       31 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Dr. Matýsek do ukončení hlasování neodeslal svůj hlas, důvodem byly technické problémy. V souladu se 

čl. 13 odst. 5 JŘ AS UTB nebylo nutno hlasování opakovat. 

Usnesení AS UTB č. 274/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 2/2022 (273) ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS UTB 

Usnesení, ze kterých vyplývají úkoly nebo vyžadují kontrolu plnění: 

Usnesení AS UTB č. 270/4 

AS UTB vyzval vedení UTB k vyřešení parkování u objektů UTB. 

MgA. Skácel reagoval na informace z e-mailu děkana FMK a Ing. Blažka, z e-mailu vyplynulo, že 

v řešení otázky parkování nejsme úspěšní. Uvedl, že dle jeho názoru nebyly vyčerpány všechny právní 

nástroje k nápravě situace na pozemku vlastněném UTB. Požádal, aby kontrola plnění tohoto usnesení 

probíhala i v následujícím volebním období AS UTB. 

Kvestor uvedl, že rektorát na danou problematiku nerezignoval a snaží se o opakované jednání.  

Ad 3) Projednání programu zasedání 

K hlasování přítomno 32 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 274/2: 

AS UTB schválil program zasedání AS UTB č. 3/2022 (274) ve znění: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora.  

5. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných 

na FMK“. 

6. Projednání návrhu „VI. změny Statutu UTB ve Zlíně“. 

7. Projednání návrhu „IV. změny Řádu pro tvorbu, schvalování, uskutečňování a změny studijních 

programů UTB ve Zlíně“. 

8. Projednání návrhu „III. změny Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 

činností UTB ve Zlíně“. 

9. Projednání návrhu „I. změny Jednacího řádu AS UTB ve Zlíně“. 

10. Projednání návrhu „Zpráva o činnosti Akademického senátu UTB ve Zlíně“. 

11. Různé. 

Hlasování: 

Pro:       32 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 274/2: 

AS UTB schválil program zasedání AS UTB č. 3/2022 (274) ve znění: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora.  

5. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných 

na FMK“. 

6. Projednání návrhu „VI. změny Statutu UTB ve Zlíně“. 
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7. Projednání návrhu „IV. změny Řádu pro tvorbu, schvalování, uskutečňování a změny 

studijních programů UTB ve Zlíně“. 

8. Projednání návrhu „III. změny Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 

činností UTB ve Zlíně“. 

9. Projednání návrhu „I. změny Jednacího řádu AS UTB ve Zlíně“. 

10. Projednání návrhu „Zpráva o činnosti Akademického senátu UTB ve Zlíně“. 

11. Různé. 

Ad 4) Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

Rektor prof. Sedlařík 

- Informace ČKR zástupci MŠMT a MZ – režim rozvolnění (Covid), novelizace zákona o VŠ 

(zaslat případné připomínky).  

- Ve čtvrtek se uskuteční setkání zástupců fakult UTB se zástupci Zlínského kraje, Magistrátu 

města Zlína a příslušných firem spolupracujících s UTB – představení připravovaného SP 

Sportovní management. 

- Strategie rozvoje lidských zdrojů a strategie celoživotního vzdělávání. 

- Projekt Výzvy pro VŠ Národního plánu obnovy – představí prorektor Kalenda. Projekt bude 

schvalován Správní radou. 

- RR č. 4/2022 Vyhlášena soutěž pro podporu tvůrčích činností ve společenských oborech 

(FORD 5-6). 

- Setkání IT platformy Zlínského kraje – zástupci FAI, rektor UTB, vedení Zlínského kraje, firmy 

(rozvoj vzdělávání a spolupráce). 

- Jednání s děkany fakult UTB ohledně počtu studentů, koeficient KEN (minulý rok UTB 

překročila povolený limit snížení o 3 %) – dospěli jsme k dohodě. 

Bylo též diskutováno použití finančních prostředků z fondu strategického rozvoje – vždy 

projednat společně s děkany fakult a kvestorem. 

- Jednání s předsedou VOS – příprava nové kolektivní smlouvy. 

- Poděkování členům AS UTB za tříletou spolupráci a vždy konstruktivní diskuzi. Do dalších let 

přeje hodně pracovních i osobních úspěchů a těší se na další spolupráci s těmi, kteří byli zvoleni 

a budou pokračovat v dalším volebním období. 

Dr. Matýsek tlumočil otázku studentů – malé prostory pro sportovní vyžití. 

Dále zmínil ubytování nových zaměstnanců, dotázal se na možnost dotace. 

Rektor uvedl, že podpora ubytování nových zaměstnanců je v kompetenci děkanů fakult, je však třeba 

problematiku řádně právně a ekonomicky ošetřit.  

Příslib revize a úpravy Mzdového předpisu UTB ve druhém pololetí. 

Rektor se omluvil z další části zasedání z důvodu jednání v Liberci. 

Doc. Sysel poděkoval rektorovi za přání členům AS UTB, poděkoval za velmi dobrou spolupráci 

a vyslovil důvěru v její pokračování s nově zvolenými zástupci AS UTB. 

Prorektor prof. Sáha 

- I přes nepříznivé období a krizí se, z pohledu segmentu V+V, podařilo zastavit propad.  Slabé 

místo Horizon projekty jsme také prolomili – v současné době řešení 3 projektů a příprava 

čtvrtého. 

- Poděkování členům AS UTB za dosavadní spolupráci.  

Prorektorka doc. Knápková 

- Vyhlášeno 2. kolo Trinity Bank Talent Fund, studenti můžou podávat projekty.  
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- Testování zaměstnanců na Covid ukončeno v minulém týdnu, též ukončena činnost call centra, 

poděkování organizátorům a pracovníkům. 

- Setkání se zástupci Zlínského kraje – sociální agenda. Za FHS přítomen děkan a zainteresování 

pracovníci. 

- Poděkování za velmi dobrou spolupráci se členy AS UTB. 

Prorektor doc. Kalenda 

- Příprava projektu k Národnímu plánu obnovy – prezentace je přílohou zápisu. 

- Výsledky vnější evaluace NAÚ, analýza neúspěšnosti studentů, realizace diskuzí se studenty 

doktorských SP. 

- Poděkování za velmi dobrou spolupráci se členy AS UTB. 

Prorektor Dr. Beníček 

- Hodnocení kvality výuky – shrnutí výsledků. Prezentace ohledně kvality výuky je přílohou zápisu. 

- Poděkování členům AS UTB za dosavadní spolupráci. 

Dr. Strohmandl:  

- Mobilní verze aplikace „Moje UTB“ pro FLKŘ nefunguje. 

Prorektor Beníček: je třeba řešit s rozvrháři (problematika technického rázu – předzápisové 

kroužky). 

- Posuzování akreditace v aplikaci QRAM ("IS/STAG") – proč se mění obsah výstupů oproti 

akreditačním spisům? 

Prorektor Beníček: prosí zaslat specifikovaný dotaz e-mailem, pravděpodobně se jedná 

o administrativní nedorozumění. 

- On-line výuka – Moodle – jak je ošetřeno autorské právo poskytujících přednášek? 

Doc. Sysel upozornil na nutnost zvolení typu licence pro celou univerzitu, AP přednášky 

vytváří v zaměstnaneckém vztahu – vlastníkem je univerzita. Doporučuje řešit s právním 

oddělením. 

Prorektor Kalenda: předat právnímu oddělení, stejný problém je i v mezinárodním 

prostředí, debata na úrovni všech VŠ (zabezpečení a právní aspekty zabezpečení). 

Dr. Skarupská navrhla, v rámci celé UTB, informovat studenty, že rozšiřováním a 

kopírováním přednášek se dopouštějí přestupku i v rámci občanského práva. Zpracovat 

právním oddělení. 

Kvestor RNDr. Černý 

- Rekonstrukce koleje – první etapa U7 – dokončení prací a předání srpen 2022. 

- Centrum pro tvorbu digitálních on-line kurzů – probíhá realizace, stavební práce z prostředků 

univerzity něco přes 20 mil. Kč, technologické zázemí, pokud budeme úspěšní, z prostředků 

programu NPO. 

- Akce novostavba U1 – získán souhlas orgánů s odstraněním stávajícího objektu. 

- Poděkování členům AS UTB za spolupráci. 

Dr. Strohmandl – na stavbu U1 byla složena částka v mimořádných odvodech 125 mil. Kč a minule 

jste hovořil o 123 mil. Kč. Už bylo něco utraceno? 

Kvestor – ano, zakoupen pozemek související se stavbou. 
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Ad 5) Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných 

na FMK“. 

Původně předloženo 29. 11. 2021, z procesních důvodů byl návrh vrácen na fakultu. Proběhla úprava 

podle připomínek LK. Opětovné předložení po schválení AS FMK dne 12. 1. 2022. Projednáno na LK 

AS UTB – 8. 2. 2022 od 13:00 (on-line). Verze k hlasování rozeslána dne 21. 2. 2022. 

Stanovisko rektora je souhlasné. 

Dr. Soukalová informovala o doplnění a změnách navrženého materiálu dle připomínek LK: 

• za původní název "oddělení pro tvůrčí činnosti" název dle nového Organizačního řádu FMK, 

"referát proděkana pro tvůrčí činnosti a doktorské studium (dále jen referát)". Jde o změny 

na str. 15 až 19. 

• v čl. 38 odst. 1 je slovo "archivovány" nahrazeno slovem "uloženy". 

Na podnět Ing. Macháčkové upozornil doc. Sysel na nedostupnost nového Organizačního 

řádu FMK. 

K hlasování přítomno 32 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 274/3: 

AS UTB schválil Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných na FMK ve verzi 

ze dne 21. 2. 2022. 

Hlasování: 

Pro:       32 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 274/3: 

AS UTB schválil Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných na FMK ve verzi 

ze dne 21. 2. 2022. 

Ad 6) Projednání návrhu „VI. změny Statutu UTB ve Zlíně“. 

Předloženo 25. 1. 2022. Projednáno v LK AS UTB. Verze k hlasování zaslána dne 18. 2. 2022. 

K hlasování přítomno 33 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 274/4: 

AS UTB schválil návrh „VI. změny Statutu UTB ve Zlíně“ ve verzi ze dne 18. 2. 2022. 

Hlasování: 

Pro:       33 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 274/4: 

AS UTB schválil návrh „VI. změny Statutu UTB ve Zlíně“ ve verzi ze dne 18. 2. 2022. 

Ad 7) Projednání návrhu „IV. změny Řádu pro tvorbu, schvalování, uskutečňování a změny 

studijních programů UTB ve Zlíně“. 

Předloženo 25. 1. 2022. Projednáno v LK AS UTB. Verze k hlasování zaslána dne 18. 2. 2022. 

K hlasování přítomno 32 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 274/5: 

AS UTB schválil návrh „IV. změny Řádu pro tvorbu, schvalování, uskutečňování a změny studijních 

programů UTB ve Zlíně“ ve verzi ze dne 18. 2. 2022. 

Hlasování: 

Pro:       32 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 
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Usnesení AS UTB č. 274/5: 

AS UTB schválil návrh „IV. změny Řádu pro tvorbu, schvalování, uskutečňování a změny studijních 

programů UTB ve Zlíně“ ve verzi ze dne 18. 2. 2022. 

Ad 8) Projednání návrhu „III. změny Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí 

a s nimi souvisejících činností, a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností UTB ve Zlíně“. 

Předloženo 25. 1. 2022. Projednáno v LK AS UTB. Verze k hlasování zaslána dne 18. 2. 2022. 

K hlasování přítomno 33 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 274/6:  

AS UTB schválil návrh „III. změny Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností 

UTB ve Zlíně“ ve verzi ze dne 18. 2. 2022. 

Hlasování: 

Pro:       32 

Proti:       0 

Zdržel se:    1 

Usnesení AS UTB č. 274/6: 

AS UTB schválil návrh „III. změny Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností 

UTB ve Zlíně“ ve verzi ze dne 18. 2. 2022. 

Ad 9) Projednání návrhu „I. změny Jednacího řádu AS UTB ve Zlíně“. 

Předloženo 25. 1. 2022. Projednáno na LK AS UTB. Doc. Sysel upozornil na změny, které navrhla LK 

AS UTB a Mgr. Jankovičová z Právního odd. UTB. Verze k hlasování rozeslána dne 18. 2. 2022. 

Stanovisko rektora je souhlasné. 

K hlasování přítomno 32 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 274/7: 

AS UTB schválil návrh „I. změny Jednacího řádu AS UTB ve Zlíně“ ve verzi ze dne 18. 2. 2022. 

Hlasování: 

Pro:       32 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 274/7: 

AS UTB schválil návrh „I. změny Jednacího řádu AS UTB ve Zlíně“ ve verzi ze dne 18. 2. 2022. 

 

Ad 10) Projednání návrhu „Zpráva o činnosti Akademického senátu UTB ve Zlíně. 

Předloženo 2. 2. 2022. Projednáno na LK AS UTB. Verze k hlasování rozeslána dne 18. 2. 2022. 

Po aktualizaci docházky na posledním zasedání se bude hlasovat o verzi ze dne 22. 2. 2022.  

Následně byla provedena kontrola a aktualizace obsahu. 

K hlasování přítomno 32 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 274/8: 

AS UTB schválil Zprávu o činnosti Akademického senátu UTB ve Zlíně ve verzi ze dne 22. 2. 2022. 

Hlasování: 

Pro:       32 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 274/8: 

AS UTB schválil Zprávu o činnosti Akademického senátu UTB ve Zlíně ve verzi ze dne 22. 2. 2022. 
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Ad 11) Různé. 

- Doc. Sysel:  

- Důležité termíny:  

• 15. 2. 2022 RVH UTB, přesunuta na 1. 3. 2022. 

• 1. 3. 2022 Etická komise UTB. 

• 7. 3. 2022 Konec volebního období AS UTB. 

• 8. 3. 2022 VR UTB. 
• 15. 3. 2022 Ustavující zasedání AS UTB (pozvánku zašle předsedkyně volební komise UTB). 

- Dne 21. 2. 2022 proběhla schůzka vybraných členů Fóra předsedů akademických senátů 

s ministrem školství, mládeže a tělovýchovy Mgr. Gazdíkem a náměstkyní pro řízení sekce 

vysokého školství, vědy a výzkumu, prof. Wildovou: 

• Diskuze o budoucnosti VŠ (malá novela VŠ zákona, reforma doktorského studia, hodnocení 

vědy a výzkumu, posílení GAČR, zefektivnění činnosti NAÚ, mzdy, hodnocení kvality VŠ). 

• Vstřícné jednání a příslib další diskuze a účasti na zasedání Fóra. 

- Otevřený dopis ministra školství, mládeže a tělovýchovy Mgr. Petra Gazdíka k ukrajinským 

studentům v ČR: https://www.msmt.cz/slovo-k-ukrajinskym-studentum-v-ceske-republice 

- Ing. Macháčková informovala o Sněmu Rady vysokých škol: 

• Ministryně pro vědu, výzkum a inovace Mgr. Helena Langšádlová informovala o rozpočtu 

pro oblast vědy a výzkumu, který byl předešlého dne Vládou ČR schválen. Vláda deklarovala, 

že oblast vědy, výzkumu a inovací je prioritou, a to se projevilo na výši finančních prostředků 

v předloženém rozpočtu.  

• Zájem paní ministryně analyzovat metodiku M17+ a provést úpravy, které by byly oboustranně 

přijatelné.  

• Rada VŠ žádá MZd a MŠMT o formální potvrzení nároku vysokých škol žádat o proplacení 

nákladů na ATG testování zaměstnanců zdravotními pojišťovnami (oficiální potvrzení zatím 

není k dispozici). 

• Náměstkyní pro vysoké školy MŠMT prof. Radka Wildová se ve svém vystoupení zaměřila 

na návrh rozpočtu. 

• Ředitelka odboru koncepce a vedení operačních programů MŠMT Mgr. Aneta Cajthamlová 

prezentovala informace týkající se stavu přípravy OP JAK: 

- první výzvy by měly být vyhlášeny po schválení programu Evropskou komisí.  

- Rada vysokých škol bere na vědomí informaci o aktuálním vývoji příprav výzev OP 

JAK a žádá MŠMT o maximální zjednodušení administrativy a snížení byrokracie 

spojené s přípravou žádostí o projekty, jejich realizací a udržitelností. Rada vysokých 

škol dále žádá, aby MŠMT při vyhlašování výzev poskytlo VŠ dostatek času 

na zpracování kvalitních žádostí o projekty. 

• Financování VŠ v roce 2022 

- Reprezentativní komise byla seznámena s rozpočtem 2022 dle návrhu minulé vlády. 

Specifikovala, že dojde k navyšování rozpočtu lékařských fakult, k navýšení segmentu 

I u uměleckých veřejných vysokých škol, navýšení finančních prostředků na podporu 

studentů se specifickými potřebami. Účastníci jednání reprezentativní komise byli 

seznámeni s ověřením výkonů pro poskytnutí prostředků fixní části rozpočtového 

okruhu I. Úprava poměru A:K u nárůstu rozpočtového okruhu I a o řešení výsledků 

u indikátorů RUV. Pro rok 2022 se uplatní jako výstup nikoliv reálný stav roku 2020 

ale průměr výkonu za roky 2018 a 2019. Zmínila také úpravu ukazatele J – dotace 

na ubytování a stravování. 

- Sněm Rady vysokých škol žádá náměstkyni ministra školství pro oblast VŠ urychleně 

připravit konečné znění Pravidel pro poskytování příspěvků a dotací VVŠ pro rok 2022 

https://www.msmt.cz/slovo-k-ukrajinskym-studentum-v-ceske-republice
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a projednat je s reprezentacemi jako nezbytný předpoklad přípravy rozpočtů na úrovni 

VVŠ. 

• Sněm Rady vysokých škol bere, s ohledem na stávající podmínky sestavování státního 

rozpočtu, s uspokojením na vědomí stávající informace o výši provozních nákladů pro rok 

2022 v oblasti VŠ a VaV. Ve střednědobém výhledu státního rozpočtu pro rok 2023 a dále 

očekává minimálně zastavení poklesu podílu VŠ na rozpočtu kap. 333. Očekává v této 

souvislosti další jednání vedoucí v roce 2023 k řešení nezbytnosti: 

- 1. celkového nárůstu potřeby finančních prostředků na akce EDS v souvislosti s vývojem 

cen nejen v oblasti stavebnictví a také dalšího očekávaného vývoje inflace;  

- 2. nárůstu celkového rozpočtu VŠ umožňující zajištění provozních nákladů především 

v oblasti osobních nákladů, neboť jen tak je možno zajistit konkurenceschopnost VŠ 

na trhu práce v závislosti na vývoji populační křivky při zachování stávajícího procenta 

vysokoškolského vzdělání u přicházejících populačních ročníků; k významným 

nárůstům provozních nákladů však dojde i u ostatních, především energetických 

a materiálových nákladů v návaznosti nejen na inflační vývoj. 

- Dr. Konečný uvedl informace z jednání pana rektora s VOS (navýšení tarifů mzdového předpisu, 

příprava nové kolektivní smlouvy, žádost na pana rektora změnit pravidla při poskytování 

příspěvku na penzijní připojištění, stravování pomocí stravenek atd.). 

 

Závěrem předseda AS UTB, doc. Sysel, poděkoval všem členů senátu za spolupráci, trpělivost 

a podporu při řešení veškerých náležitostí: „Můžeme být hrdí na práci, která za námi zůstala.” 

   

Konec zasedání: 14:52 

Ve Zlíně dne 22. 2. 2022 

Zapsala T. Kosinová, doc. Sysel 

  

 

 

 

 

 Ing. Magdaléna Rybová v. r. doc. Ing. Martin Sysel, Ph.D., v. r. 

    předsedkyně SK AS UTB   předseda AS UTB 


